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COORDINADORA GENERAL 
ACTA TERCERA 2021-22 
 
Data: 17 de gener del 2022 
Lloc: Barcelona 
Hora d’inici: 18.15 
Hora d’acabament: 20.20 
 
Assisteixen: 
Espai Obert de la Facultat de Comunicació 
Representat per en Pau Torres i na Mariona Gil 
 
Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques 
Representat per en Pau Mateo Serra i en Luca Furment Rodríguez 
 
Espai Obert de la Facultat de Dret 
Representat per na Marta Cabello, en Martiño Neira, na Júlia Raventós, en David Paredes i 
en Jordi Solsona Sanjuan (vid. infra) 
 
Espai Obert de la Facultat d’Economia 
Representat per en Joaquim Arroyos, na Mariam Elkassem i na Maria Compte 
 
Espai Obert del CEUPF Mar 
Representat per n’Álvaro Martín López, en Joan Soriano Guardia, n’Eric Delgado Muñoz, na 
Alba Maria Perea Gallego i na Julienne Prezille Boadilla Hidalgo 
 
El Secretariat Tècnic 
Amb presència dels secretaris tècnics na Mariona Gil, en Pol Villaverde (representant de les 
associacions) i en Jordi Solsona Sanjuan (secretari del CEUPF) 
 
N’Ada Font 
Estudiant en pràctiques al Consell d’Estudiants 
 
Excusen sa absència: 
Na Núria Garriga 
Membre del Secretariat Tècnic i representant de l’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats 
 
Na Paola Valentina Nismary Accetta 
Representant de l’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats 
 
Ordre del dia: 

1r.— Reactivació de la Comissió de Reforma del Reglament (a càrrec d’en Jordi Solsona, 
membre del ST, secretari, membre de l’E. O. de la Fac. de Dret i coordinador d’aquesta 
comissió). 
 
2n.— Pressupostos per a l’any fiscal del 2022. 
 
3r.— Mostra d’Associacions i Mercat d'Objectes Trobats.  
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4t.— Revista Àgora. 
 
5è.— Convocatòria dels Espais Oberts. 
 
6è.— Elecció de 3 estudiants a la Comissió Política Lingüística UPF, a escollir entre els 
següents estudiants: 
—en Nicolás Forcadell Bordoy; 
—n’Oriol Buscà Riu; 
—en Marc Jodar Dominguez; 
—en Matías Díaz Roqueta; 
—en Melcior Arcarons Amat; 
—en Sergi Tura Tudela; 
—en Luca Furment; 
—na Duna Tur; 
—na Cristina Tolosa Sevilla. 
 
7è.— Comissió per la COVID-19. 
 
8è.— Propostes dels estudiants: 
8.1è.— Revisions d'exàmens i la possibilitat que la nota baixi en les mateixes, contravenint 
la llei del procediment administratiu. A càrrec de Joan Soriano, membre del Espai Obert de 
la Facultat de Ciències de la Salut i la Vida. 
 
9è.— Precs i preguntes. 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
S’acorda tractar el punt 8.1è al principi (vid. acord 1r.). 
 
1r. Revisions d'exàmens i la possibilitat que la nota baixi en les mateixes, 
contravenint la llei del procediment administratiu, a càrrec de Joan Soriano, 
membre del Espai Obert de la Facultat de Ciències de la Salut i la Vida 
Es demana autorització a la CG per passar el punt 8.1 al punt 1 perquè en Joan Soriano, és 
a dir, qui presenta el punt, ha de marxar abans. S'autoritza per assentiment. 
 
En Joan Soriano presenta una situació que li ha succeït a una companya en una revisió 
d'examen, li van baixar la nota d'un 8 a un 7. Aquest secretari exposa l'argumentació 
jurídica amb relació al cas. En Joan Soriano continua explicant el contingut del cas concret. 
Demana si es pot unificar una normativa des del deganat i si solucionar el cas de la seva 
companya. 
 
En Luca Furment reflexiona si això és una qüestió abordable des del CEUPF. En Pau Torres 
proposa que sigui el Secretariat Tècnic en reunió amb el Vicerectorat exposi el cas. Aquest 
secretari informa que no hi ha regularment una reunió amb el Vicerector. 
 
S'aprova per assentiment que el Secretariat Tècnic li escrigui una carta al Vicerector per 
tractar la possibilitat que la nota baixi en les mateixes, contravenint la llei del procediment 
administratiu. 
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2n. Reactivació de la Comissió de Reforma del Reglament (a càrrec d’en Jordi 
Solsona, membre del ST, Secretari i membre del EO de Dret) 
Aquest secretari, com a coordinador d’aquesta comissió, informa sobre la finalitat i 
pròxima convocatòria de la Comissió de Reforma del Reglament del CEUPF. S'enviarà un 
correu a tots els membres de la C. G. Indica, també, que aquest és un punt merament 
informatiu que no preveu l’adopció de cap acord, destinat a posar en coneixement la dita 
informació. 
 
N’Alícia Bordoy realitza una pregunta i aquest secretari resol la qüestió. En Pau Mateo 
pregunta sobre l'esmena a la totalitat de l'any passat i si això té cap efecte en el text que 
serà objecte de reforma del present any. Aquest secretari respon que en no haver-se donat 
cap directriu a la Comissió de Reforma amb l'esmena a la totalitat, aquesta no té una 
afectació en el sentit d’obligar-la a modificacions concretes. En Pau Torres diu que seria 
bo que cada grup ideològic de la C. G. —referint-se a les associacions i moviments 
estudiantils de caràcter permanent enregistrats al Registre d’Associacions de la UPF a què 
militen o simpatitzen alguns dels representants presents— enviï almenys un representant, 
així la tasca seria més útil i facilitaria els consensos. En Pau Mateo informa que al seu grup, 
dit de Bloc Estudiantil —integrat per associacions i moviments enregistrats—, no interessa 
molt reformar el reglament, i està d'acord en facilitar els consensos. 
 
3r. Pressupostos per al 2022 
S'informa que el cost de la impressió de la Revista segons el pressupost demanat el passat 
mes de desembre és de 750 Euros. En Pau Mateo proposa que aquest punt es passi pel final, 
ja que hi ha persones que falten per arribar i així si es passa al final podríem assistir, la qual 
cosa s’aprova per consens. 
 
Es mou aquest punt a tractar al final. 
 
4t. Mostra d’Associacions i Mercat d’Objectes Trobats 
En Pol Villaverde presenta el punt. Informa que algunes associacions van contestar el 
Doodle que se'ls hi va enviar a totes les associacions indicant la seva preferència sobre la 
tipologia de la Mostra d'Associacions. 
 
La majoria de les associacions (8 vots) van indicar que preferien l'opció: Dos dies 
consecutius: primer a Campus Ciutadella i després a Poblenou i Mar de forma simultània. 
 
Més tard les dues opcions més votades, amb 5 vots cadascuna són: Un dia a Campus 
Ciutadella (com sempre), tres dies consecutius una Mostra a cada Campus. 
 
En Pol Villaverde informa que el Doodle va tenir una participació baixa. Proposa que el 
contingut de la Mostra d'Associacions el tracti la Comissió d'Associacions (reunida per 
últim cop l'any 2019). 
 
Aquest secretari suggereix que la informació de la web de la Mostra d'Associacions es 
mantingui, a part de realitzar la Mostra d'Associacions presencialment. 
 
En Pau Torres diu que a Campus Poblenou hi ha una proposta històrica que és la viabilitat 
de fer la Mostra d'Associacions també a aquest Campus. Com a mencionat el Pol Villaverde 
convindria veure la viabilitat d'això a la Comissió. 
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Es fixa la data de la Mostra d'Associacions pel dimecres 23 de febrer del 2022. En el cas de 
fer-se 2 campus el primer dia a ciutadella i el 24 a Poblenou. Tot i que ho ha de decidir 
finalment la Comissió d'Associacions. 
 
Aquest secretari demana voluntaris per la Mostra d'Associacions i el Mercat d'Objectes 
Trobats. En pau Mateo proposa fer un formulari: així, la gent tindria més temps per 
consultar els seus horaris. 
 
Aquest secretari exposa que seria bo fer la Mostra d'Associacions i el Mercat d'Objectes 
Trobats. 
En Joan Soriano pregunta a què es destinen diners del Mercat, en Jordi Solsona, en Pol 
Villaverde i en Pau Torres diuen que això es destina a un fons d'ajudes acadèmiques. 
 
En Luca Furmemt proposa que a cada Campus es vengui els objectes trobats en aquell 
campus en la mesura del possible. 
 
S'acorda delegar la competència a la Comissió d'Associacions. En Pol Villaverde es 
compromet a enviar un missatge al grup de WhatsApp de la Coordinadora General per a 
què tothom pugui proposar idees per a poder dinamitzar la Mostra d'Associacions. Aquest 
secretari informa que aquesta proposta ha de ser aprovada pels Espais Oberts, segons és a 
reglament conforme. 
 
5è. Revista Àgora del CEUPF 
Aquest secretari informa que es cal fer convocatòria d'editors i redactors. 
 
En Joan Soriano pregunta si la maquetació ja està pagada. Aquest secretari informa que 
l’és, però que la impressió no. 
 
En Joan Soriano informa que des de Campus Universitari del Mar s'opina que la revista és 
una pèrdua de diners, basant-se en el número de descàrregues —l’audiència— que té. 
N’Alícia Bordoy opina que la revista és una forma de democratitzar la universitat, ja que 
tothom pot participar. En Luca Furment pregunta sobre la diferència entre el FUÀ i la 
revisa Àgora. Aquest secretari, en Pol Villaverde i en Pau Torres informen que en els dos 
casos es tracta de publicacions institucionals, tot i pertanyent a òrgans diferents de la UPF 
i a ésser, el seu contingut, diferent. 
 
En Pau Torres opina que en el fons l'associacionisme a la UPF és baix i per això costa de 
dinamitzar la revista, la Mostra d'Associacions, etc. En Pol Villaverde expressa que, 
comparant amb altres universitats, la UPF té feina a fer en aquest sentit relatiu a la difusió 
i també expressa la seva discrepància sobre la vitalitat del teixit associatiu a la UPF, que 
considera més actiu i dens que el d’altres universitats del país. En Pau Torres informa que 
el nombre de seguidors a les xarxes socials del CEUPF és massa baix, comparant-ho amb 
altres universitats. Aquest secretari fa palès que la participació estudiantil és baixa en 
general a la UPF i que és un problema generalitzat que cal redreçar. 
 
6è. Convocatòria Espais Oberts 
Aquest secretari exposa, novament, a la present sessió, que la idea del reglament és que els 
espais oberts estiguin permanentment convocats —com en més d’una sessió de la C. G. 
Hem anat indicant al llarg del temps—, encara que a la pràctica no es dugui a terme. 
Aquest secretari informa que hi ha un E. O. que fa temps que no es convoca: l'E. O. de 
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l’Escola de Doctorat. També informem que l'E. O. de l’Escola d'Enginyeria està desert de 
càrrecs, així com el de la Facultat de Traducció i Ciències del Llenguatge, i que molts altres 
no tenen cobert el seu màxim de representants, com el de la Fac. d’Humanitats. 
 
Aquest secretari pregunta sobre quins dies i franges horàries anirien millor als estudiants 
dels diferents estudis. Es decideix a passar als delegats de cadascuna de les escoles o 
facultats dels E. O. un Doodle, a proposta d'en Luca Furment. 
 
S’acorda que els delegats de les diferents facultats i escoles puguin presentar punts a l’ordre 
del dia de sengles E. O. Pel que fa a la data, els delegats dels diferents estudis presentaran 
la disponibilitat dels seus representats mitjançat el dit Doodle. 
 
N’Alícia Bordoy expressa que la participació als E. O. és molt baixa i opina que no és idoni 
haver d’aprovar-hi els pressupostos i que, per tant, seria millor aprovar els pressupostos a 
la C. G. directament. Aquest secretari li informa que això seria contrari al Reglament del 
CEUPF i informem novament del procediment a seguir conforme a dret —pel qual tota 
decisió que no tingui caràcter d’ésser merament procedimental o interna de la C. G. i sense 
afectació més enllà de l’àmbit merament ordenador ha de ser aprovat pels espais oberts, 
resumidament. 
 
Es debat sobre el procediment per a presentar i aprovar els pressupostos. Aquest secretari 
proposa dues opcions: la primera, que als E. O., per participació estudiantil es recullin 
idees per a les diferents partides, seguit de la convocatòria de la C. G. on s’elaborin els 
pressupostos finals i acabant amb l’aprovació final als E. O., conforme a reglament; o 
elaborar directament els pressupostos finals en aquesta sessió i passar-los a la deguda 
aprovació pels E. O. S’adopta el segon procediment. 
 
En Luca Furment pregunta si hi haurà un únic dia per als E. O. de cada campus. Aquest 
secretari respon que s'han de convocar els espais oberts dels diferents campus de forma 
diferenciada, per separat els de cadascuna de les facultats i escoles —donat que el contrari, 
més encara sense mitjançar-hi acord exprés de cadascun dels espais oberts integrats, seria 
contrari al Reglament del CEUPF. En Pau Torres pregunta sobre qui a ha d'aixecar acta en 
un E. O. Aquest secretari informa que el Reglament del CEUPF no indica qui ho ha de fer, 
però que mentre aquests no ho aprovin en el seu reglament intern altrament, hauria de 
fer-ho el secretari del CEUPF. 
 
7è. Elecció de 3 estudiants a la Comissió Política Lingüística UPF 

 
Cal escollir entre els següents estudiants: 
—en Nicolás Forcadell Bordoy; 
—n’Oriol Buscà Riu; 
—en Marc Jodar Dominguez; 
—en Matías Díaz Roqueta; 
—en Melcior Arcarons Amat; 
—en Sergi Tura Tudela; 
—en Luca Furment; 
—na Duna Tur; 
—na Cristina Tolosa Sevilla. 
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En Pau Torres informa que s'han votat candidats per a comissions a la C. G. anteriorment 
i que en l'àmbit pràctic portar la decisió als E. O. no és gens pràctic. Na Alícia Bordoy 
argumenta en la mateixa línia. Aquest secretari respon informant novament dels 
continuats incompliments del Reglament del CEUPF, però que és el procediment a seguir, 
en tant que són els E. O. els que integren la C. G. i no els seus representants en aquesta, i 
per tant els primers els que tenen la capacitat decisòria, havent-se els segons de limitar a 
dur-hi la seva veu. 
 
En Pau torres proposa incloure un punt als E. O. que sigui la ratificació dels nomenaments 
per candidats a comissions de la UPF nomenats irregularment a la C. G. durant tot el curs 
2021-2022, que s’adopta. 
 
En Luca Furment suggereix que la competència es delegui en els representants dels E. O. 
a la C. G. la competència per a nomenar comissaris per un tema de practicitat. Aquest 
secretari informa de la possible antireglamentarietat d’aquesta delegació, argumentant el 
mateix que consta dos paràgrafs a sobre. 
 
En Pau Mateo diu que seria millor aprovar els candidats a la C. G. —i. e. pels representants 
dels E. O. a la C. G.—, argumentant que ningú no ho impugnaria. N’Alícia Bordoy pregunta 
si el reglament permet la delegació de competències. Aquest secretari respon sobre 
aquesta qüestió, comprometent-se a enviar un petit informe sobre la reglamentarietat o 
no d’aquesta delegació concreta. Es debat de forma col·lectiva sobre la viabilitat 
reglamentària de la delegació de competències. 
 
S'aprova proposar als E. O. el següent reglament intern del CEUPF: que el nomenament 
dels candidats a comissions es realitzi pels membres representants a la C. G. dels E. O. de 
forma provisional, havent-se de ratificar als E. O. immediatament posteriors. Aquest 
secretari comenta que és possible que això sigui antireglamentari. 
 
En Joan Soriano comenta que la carta de motivació que més ha agradat a l'Espai Obert de 
Campus Mar ha estat la de Cristina Tolosa i disserta la seva posició. 
 
Aquest secretari, en qualitat de representant del seu Espai Obert, comenta que li han cridat 
l'atenció les cartes de motivació de n’Oriol Buscà i en Matías Díaz, pel seu coneixement 
lingüístic i bona redacció de les cartes, així com per la seva demostrable activa trajectòria 
en defensa de la llengua catalana. La resta de representants a la C. G. comenten quines 
cartes de motivació els han agradat més i es dóna lloc al debat. 
 
Es debat sobre la manera d’elegir els comissaris. Aquest secretari diu que podria ser adient 
proposar els tres pel elecció en la present sessió, elegidors als espais oberts esdevenidors. 
Proposem que, per a agilitzar el procés, es voti individualment i il·limitada cadascun dels 
candidats que es cregui adient i els tres que tinguin més vots es passin a decisió, resultant 
proposats si hi hagués consens o, sinó, procedint a votació conforme al Reglament del 
CEUPF —tres vots per E. O., etc.— i d’aquí surti la terna a proposar als espais oberts. Així, 
la primera votació seria orientativa i merament procedimental, sense tenir efectiva 
rellevància decisòria de cap mena, però facilitant el procés. 
 
Resulta de la primera votació individual i il·limitada a mà alçada, el següent: 
—a en Nicolás Forcadell Bordoy, cap vot; 
—a n’Oriol Buscà Riu, 12 (dotze) vots; 
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—a en Marc Jodar Domínguez, 15 (quinze) vots; 
—a en Matías Díaz Roqueta, 4 (quatre) vots; 
—a en Melcior Arcarons Amat, cap vot; 
—a en Sergi Tura Tudela, cap vot; 
—a en Luca Furment, 3 (tres) vots; 
—a na Duna Tur, cap vot; 
—a na Cristina Tolosa Sevilla, 17 (disset) vots. 
 
Resulten d’aquí elegits na Cristina Tolosa Sevilla, en Marc Jodar Domínguez i n’Oriol Buscà 
Riu, que s’aproven per consens com a terna de candidats a presentar als E. O. 
 
8è. Comissió per la COVID-19 
N’Ada Font informa a la C. G. que existeix una Comissió per la COVID-19 i que es demanen 
molts candidats. Anima als presents a presentar-s’hi candidats. 
 
En David Paredes hi presenta la seva candidatura. 
 
N’Ada Font informa que en Joan Soriano ja ha presentat la seva candidatura amb 
anterioritat a la present sessió. 
 
Els dos candidats seran presentats als E. O. per al seu nomenament. 
 
9è. Precs i preguntes 
En David Paredes pregunta sobre si algú té alguna informació sobre l'acreditació d'idioma 
als estudis universitaris, punt que es va parlar a la reunió de delegats amb el Vicerector al 
principi de curs, el qual en Luca Furment i n’Ada Font responen. 
 
(En Joan Soriano abandona la reunió a dos quarts i un minut de vuit del vespre.) 
 
Aquest secretari, a arrel d’una queixa formulada per en Martiño Neira en una sessió 
passada de la Coordinadora General, proposa aprovar com a reglament intern de la C. G. 
que les esmenes presentadores es facin sempre amb un text alternatiu i consolidat amb la 
resta del text —i. e. no podent ni essent vàlidament presentades quan en fessin perdre el 
sentit o es deixés aquest vuit de significat o se’l fes difícilment comprensible—, no valent 
si són presentades sense text alternatiu consolidat —tret de les que són esmenes a 
l’articulat o esmenes parcials de supressió, també essent requisit de consolidar-les amb la 
resta del text. S’adopta. Informem que, en ésser això merament procedimental i intern de 
la C. G. sense afectació externa, no és menester votació als E. O., conforme és per 
reglament i costum. 
 
10è. Pressupost 2022 
Aquest secretari presenta i recupera el punt i anomena que s'hauria de pensar en la 
impressió de la revista àgora. 
 
En Pau Mateo informa la seva proposta pel pressupost de l'any 2022: 
—950 € destinats a la impressió de les dues edicions esdevenidores de la revista Àgora; 
—2.500 €, aproximadament, a destinar per a una assessoria externa sobre l’ús efectiu del 
català en la docència, indicant la seva desconfiança en les estadístiques proporcionades 
per la UPF que, indica, es basen en el que als plans docents s’indica, que no es correspon, 
al seu parer, amb allò que en la realitat acaba succeint. 
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N’Alícia Bordoy detalla a la sala en què consistiria aquest informe de 2.500 € aprox. de cost 
a sobre dit. 
 
(N’Eric Delgado Muñoz, na Julienne Prezille Boadilla Hidalgo i na Alba Maria Perea Gallego 
abandonen la sessió a un quart menys cinc minuts de nou del vespre.) 
 
En David Paredes proposa destinar la resta de diners a despeses sobrevingudes. N’Alícia 
Bordoy argumenta en la línia contrària. Diversos representant dels E. O. a la C. G. debaten 
sobre els pressupostos del 2022. 
 
En Pau torres suggereix delegar la maquetació de les revistes del següent curs en els 
estudiants i donar crèdits per aquesta tasca. Na Alícia Bordoy opina a favor de la proposta. 
En Pau Torres expressa que es pot estudiar donar a un professor una tasca de revisió de la 
maquetació de la revista a canvi d'un preu pactat. En Luca Furment argumenta que es 
podria enviar la revista en format digital directament. En Pau Torres argumenta que a 
Twitter funciona millor fer promoció concreta dels articles més enllà d’informar de la 
publicació de l’Àgora, cosa que sembla bona idea a tothom. També s'ofereix a fer-ho ell en 
el moment que es necessiti. 
 
S'aprova per consens la següent proposta de pressupostos, ratificadora als E. O.: 
—1.700 € (mil set-cents euros) a reservar per a la maquetació i impressió de la revista Àgora 
del primer trimestre del curs vinent; 
—950 € (nou-cents cinquanta euros) a la impressió de les edicions d’aquest segon 
trimestre acadèmic i el tercer trimestre, vinent, de la revista Àgora; 
—2.000 € (dos mil euros) per a l'encàrrec d'un informe sobre la presència efectivade la 
llengua catalana a la docència, a una assessoria externa; 
—350 € (tres-cents cinquanta euros), que són el romanent, a despeses sobrevingudes i 
necessàries. 
 
Es debat de forma col·lectiva la viabilitat i necessitat de l'informe sobre la llengua de 
docència i sobre la seva adequació als objectius i finalitats del CEUPF. 
 
Aquest secretari proposa que els E. O. també puguin presentar les seves propostes per als 
pressupostos del 2022. 
 
En Pau Torres recomana que primer es pregunti la viabilitat jurídica de l'informe per la 
llengua de docència i després aprovar-ho. En Pau Mateo argumenta a favor. En Luca 
Furment proposa aprovar aquesta partida amb la redacció següent: «2.000 € (dos mil 
euros) per a contractar una assessoria externa per a fer un informe sobre la llengua de 
docència a la UPF.». 
 
En Pau Torres es presenta com a editor per a la revista Àgora i es compromet a coordinar 
algunes millores exposades anteriorment. 
 
Acords: 
1. S’aprova per consens moure el punt 8.1è al principi de la reunió a proposta d’en Joan 
Soriano. 
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2. S'aprova per assentiment que el Secretariat Tècnic li escrigui una carta al Vicerector per 
tractar la possibilitat que la nota baixi en les mateixes, contravenint la llei del procediment 
administratiu. 
 
3. S’aprova per consens tractar sobre els pressupostos en haver tractats la resta de punts 
de l’ordre del dia. 

 
4. S'acorda per consens delegar la competència d’organització i regiment de la Fira 
d’Associacions a la Comissió d'Associacions. Aquesta qüestió haurà de ser aprovada en els 
Espais Oberts conforme és a reglament. 
 
5. S'aprova fer un Doodle per a la calendarització dels Espais Oberts, en què els delegats 
de sengles facultats i escoles hi indicaran la disponibilitat dels seus representats. 
 
6. S'aprova per consens que els delegats de les diferents facultats i escoles puguin incloure 
punts a l’ordre del dia de sengles E. O. 
 
7. S’acorda per consens elaborar els pressupostos a aquesta C. G., aprovant-se, 
posteriorment, degudament, en els espais oberts de decisió estudiantil de les facultats i 
escoles. 
 
8. S’acorda per consens que als E. O. Es ratifiquin els comissaris a comissions de la UPF 
nomenats irregularment al llarg del present curs. 
 
9. S'aprova per consens proposar als E. O. el següent reglament intern del CEUPF: que el 
nomenament dels candidats a comissions es realitzi pels membres representants a la C. G. 
dels E. O. de forma provisional, havent-se de ratificar als E. O. immediatament posteriors. 
(Aquest secretari comenta que és possible que això sigui antireglamentari.) 
 
10. S’aprova per consens adoptar el procediment proposat per aquest secretari per a elegir 
la  proposta de membres comissaris a la Comissió de Política Lingüística de la UPF. 
 
11. S’aprova per consens proposar als E. O. el nomenament de na Cristina Tolosa Sevilla, 
en Marc Jodar Domínguez i n’Oriol Buscà Riu com a comissaris de la Comissió de Política 
Lingüística de la UPF. 
 
12. S’aprova per consens que les esmenes presentadores es facin sempre amb un text 
alternatiu i consolidat amb la resta del text —i. e. no podent ni essent vàlidament 
presentades quan en fessin perdre el sentit o es deixés aquest vuit de significat o se’l fes 
difícilment comprensible—, no valent si són presentades sense text alternatiu consolidat 
—tret de les que són esmenes a l’articulat o esmenes parcials de supressió, també essent 
requisit de consolidar-les amb la resta del text. Això passa a ser acord amb rang de 
reglament intern merament procedimental de la C. G. 
 
13. S'aproven per consens els següents pressupostos, pendents de l’aprovació necessària 
dels Espais Oberts: 
—1.700 € (mil set-cents euros) a reservar per a la maquetació i impressió de la revista Àgora 
del primer trimestre del curs vinent; 
—950 € (nou-cents cinquanta euros) a la impressió de les edicions d’aquest segon 
trimestre acadèmic i el tercer trimestre, vinent, de la revista Àgora; 
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—2.000 € (dos mil euros) per a l'encàrrec d'un informe sobre la presència efectivade la 
llengua catalana a la docència, a una assessoria externa; 
—350 € (tres-cents cinquanta euros), que són el romanent, a despeses sobrevingudes i 
necessàries. 
 
I així, havent-se tractat tot el que era previst per a la reunió, s’aixeca la sessió, de la qual 
jo, com a secretari del Consell d’Estudiants de la Universitat Pompeu Fabra, estenc la 
present acta en nom del Secretariat Tècnic, de conformitat amb el Reglament del CEUPF, 
donant fe i certesa de tot el que aquí indico i faig constar. 
 
La present l’estenc en deu pàgines, enumerades correlativament. 
 
 
 
 
 
El secretari del CEUPF 
 
 
 
 
 
Jordi Solsona Sanjuan 
 
 
 
 
 
Nota: L’adopció per part dels espais oberts de decisió estudiantil de les facultats i escoles 
es farà constar en les seves actes respectives i en certificat que estendré als efectes de fer-
los constar i valer com a adoptats o no pel seu conjunt i per tant valedors o no al Consell 
d’Estudiants. 
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